
لایحـه حجـاب و عفـاف بـه مجلـس
ارجاع شد

سخنگوی شورای نگهبان از ارجاع شدن لایحه حجاب و عفاف به مجلس برای
رفع برخی ابهامات باقی مانده خبر داد.

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی شورای نگهبان، هادی طحان نظیف با
اشاره به آخرین وضعیت لایحه موسوم به عفاف و حجاب گفت: شورای
نگهبان نسبت به لایحه حمایت از خانواده از طریق ترویج فرهنگ عفاف
و حجاب در مرحله قبل ایرادات و ابهامات متعددی را داشت که مجلس
در جلسات خود این موارد را اصلاح کرد و ما مجددا این لایحه را در
دستور کار شورای نگهبان قرار دادیم و با بررسیهای به عمل آمده

مشخص شد که بسیاری از ایرادات و ابهامات برطرف شده است.

وی افزود: با این حال هنوز برخی ایرادات و ابهامات وارده به این
لایحه پابرجا است و به همین خاطر بار دیگر لایحه را برای اصلاح

مواردباقی مانده به مجلس ارجاع دادیم.

سخنگوی شورای نگهبان خاطرنشان کرد: هر زمان که مجلس همین ایرادات
و ابهامات باقی مانده را اصلاح کند ما نیز لایحه اصلاح شده را

مجدداً بررسی و نظر نهایی شورای نگهبان را اعلام خواهیم کرد.

http://madarandokhtaran.ir/%d9%84%d8%a7%db%8c%d8%ad%d9%87-%d8%ad%d8%ac%d8%a7%d8%a8-%d9%88-%d8%b9%d9%81%d8%a7%d9%81-%d8%a8%d9%87-%d9%85%d8%ac%d9%84%d8%b3-%d8%a7%d8%b1%d8%ac%d8%a7%d8%b9-%d8%b4%d8%af/
http://madarandokhtaran.ir/%d9%84%d8%a7%db%8c%d8%ad%d9%87-%d8%ad%d8%ac%d8%a7%d8%a8-%d9%88-%d8%b9%d9%81%d8%a7%d9%81-%d8%a8%d9%87-%d9%85%d8%ac%d9%84%d8%b3-%d8%a7%d8%b1%d8%ac%d8%a7%d8%b9-%d8%b4%d8%af/

